
 

 
 
 

January 13, 2025 
 

Chairperson’s Statement on the 15th Anniversary of the Earthquake in Haiti  
 

Yesterday, we paused to remember and honour the lives forever changed by the devastating earthquake that struck Haiti on 
January 12, 2010. This tragic event claimed hundreds of thousands of lives, left many injured, and displaced countless families. 
The impact of this disaster continues to resonate deeply within communities across the world, including here in Canada. 
 
At the Sir Wilfrid Laurier School Board, we stand in solidarity with the Haitian community, many of whom are integral members 
of our schools and community. 
 
As we mark this solemn anniversary, we encourage everyone in our school community to reflect on the values of compassion, 
empathy, and mutual support. Let us continue to educate our students about global citizenship, the importance of cultural 
understanding, and the role each of us can play in supporting those in need, whether near or far. 
 
Together, let us honor the memory of those who were lost by fostering a spirit of unity and hope. Our thoughts are with the 
survivors and their families, as well as with all those who work tirelessly to rebuild and strengthen Haiti. 
 
 
 
   Le 13 janvier 2025  
 

Déclaration du président à l'occasion du 15e anniversaire du tremblement de terre en Haïti 
 
Hier, nous avons rendu hommage aux vies qui ont été bouleversées par le tremblement de terre qui a frappé Haïti le 12 janvier 
2010. Cet événement tragique a pris des centaines de milliers de vies, a laissé de nombreux blessés et a déplacé 
d'innombrables familles. L'impact de ce désastre continue de résonner profondément dans les communautés du monde entier, 
y compris ici au Canada. 
 
À la Commission scolaire Sir-Wilfrid-Laurier, nous sommes solidaires de la communauté haïtienne, dont de nombreux membres 
font partie de nos écoles et de notre communauté. 
 
Alors que nous commémorons cet anniversaire solennel, nous encourageons tous les membres de notre communauté scolaire 
à réfléchir aux valeurs de compassion, d'empathie et de soutien mutuel. Continuons à sensibiliser nos élèves à la citoyenneté 
mondiale, à l'importance de la compréhension culturelle et au rôle que chacun d'entre nous peut jouer pour soutenir ceux qui 
sont dans le besoin, qu'ils soient proches ou éloignés. 
 
Ensemble, honorons la mémoire de ceux qui ont perdu la vie en encourageant un esprit d'unité et d'espoir. Nos pensées vont 
aux survivants et à leurs familles, ainsi qu'à tous ceux qui travaillent sans relâche à la reconstruction et au renforcement d'Haïti. 
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